
Schůze výboru Základní odborové organizace FLÚ 

12. 2. 2025 14:30–15:25 

 

Přítomní členové výboru: Jan Bierhanzl, Martin Brabec, Juraj Hvorecký, Hynek Janoušek, 
Ondrej Majer, Pavel Nývlt, Alena Sarkissian. 

Na popud Aleny Sarkissian výbor projednal termín příští členské schůze, na níž také 
proběhnou volby nového výboru a revizní komise. Výbor se usnesl na termínu 19. 3. od 
15:00; schůze se bude konat v zasedací místnosti FLÚ. V souladu s volebním řádem ZOO 
nominační období začne 19. 2. a skončí 2. 3. 

Výbor se usnesl doporučit členské schůzi úpravu volebního řádu. Konkrétně v Kapitole IV 
současné znění: „Výbor odborové organizace má 7 členů. Revizní komise má 2 členy. 
Odborové orgány jsou voleny na dobu 2 let.“ nahradit tímto: „Výbor odborové organizace má 
5 členů. Revizní komise má 2 členy. Odborové orgány jsou voleny na dobu 3 let.“; a 
v Kapitole VIII, bod 3 současné znění „Vzdal-li se člen odborového orgánu funkce, nebo 
byl-li člen orgánu odvolán, Výbor je povinen vyhlásit doplňkové volby“ doplnit o slova 
„pokud do konce volebního období zbývá více než 6 měsíců“, s upozorněním, že tím není 
dotčen bod 4 téže kapitoly o volbách v případě, že počet členů odborového orgánu pod 
polovinu počtu členů. 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo.  

Výbor projednal možné složení volební komise. 

Pavel Nývlt připomněl nutné úpravy záložky „O nás“ na webu ZOO. 

Pavel Nývlt sdělil, že pro potřeby příštího výboru připravil přehled výdajů ZOO na základě 
dosavadní praxe a zrušené přílohy ke kolektivní smlouvě, a vyzval členy výboru 
k připomínkování výše jednotlivých položek. 

Alena Sarkissian a Juraj Hvorecký oznámili, že vedení AV ČR plánuje zřízení pozice 
ombudsosoby, ovšem bez diskuse s OS PVV. 

Jan Bierhanzl a Juraj Hvorecký informovali o schůzce pracovní skupiny k přerozdělování 
plánované na začátek března. 

Jan Bierhanzl upozornil na možnost pořízení programu monitorujícího aktivitu členstva a na 
možnost účasti na školení o aktivizaci členstva. Výbor se usnesl ponechat tyto otázky 
k rozhodnutí příštímu výboru. 

Alena Sarkissian informovala o schůzce zástupců ZOO z ústavů 3. vědní oblasti AV ČR, 
která se konala v prosinci. Hlavním tématem bylo zřízení pozice ombudsosoby a přípravy 
kampaně za zvýšení mezd na ústavech 3. VO. Na příští schůzku bude pozván nový předseda 
AV ČR. 

Na otázku Juraje Hvoreckého, jak se změnil stav členů, Jan Bierhanzl odpověděl, že zůstává 
stabilní. 

Výbor krátce prodiskutoval otázku rozpočtu FLÚ na letošní a příští rok. 



Jan Bierhanzl uvedl, že stav účtu ZOO činí 131 653,85 Kč. 

Výbor se usnesl, že ve stávajícím složení se už nesejde a přípravy na členskou schůzi se 
budou řešit per rollam. 


